
 

 

Protokół Nr LI/2022 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 28 grudnia 2022r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 12
00

 

Zamknięcie obrad – godz. 13
01 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach LI Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 14 radnych, według listy 

obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Nieobecna – radna Grażyna Gucze 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Marta Chłopek, Wicewojewoda Zachodniopomorski Mateusz 

Wagemann oraz 6 innych zaproszonych osób, według listy obecności, stanowiącej załącznik 

nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył:  Marek Mikulec – Przewodniczący Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowała: Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec o godz. 12
00

 otworzył LI Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 

gminnym oraz § 22 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości zaproszonych 

oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji uczestniczy 14 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, iż porządek obrad sesji został 

przekazany radnym w terminie wskazanym w §22 pkt 4 Statutu Gminy Wierzchowo. Dla 

przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z L sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska. 

8. Uchwalenie budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2023: 

8.1 wystąpienie Wójta Gminy; 



8.2 przedstawienie uchwał Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie; 

8.3 opinia Komisji stałych Rady Gminy; 

8.4 podjęcie uchwał: 

8.4.1 uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2023-2032 – druk nr 305; 

8.4.2 uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2023– druk 

nr 306. 

9. Podjęcie uchwał: 

9.1. uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji stałych Rady Gminy 

Wierzchowo – druk nr 307; 

9.2. uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Wierzchowo – druk nr 308; 

9.3. uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Wierzchowo na rok 2022 – druk nr 

309; 
9.4. uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2022 - 2032 – druk nr 310. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

11. Komunikaty i sprawy różne. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z pośród Radnych lub 

Wójt chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej przedstawionym porządku 

obrad? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad 3 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że Protokół z posiedzenia L Sesji Rady 

Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 29 listopada 2022 roku został wyłożony do wglądu  

w biurze Rady. Do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych  

w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została w § 

39 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zapisów w protokole, Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za sporządzony 

poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z L sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z L sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 4. 

 

 

 

 



Ad 4 

 

Sprawozdanie pisemne Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 

3 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zapytał, czy ktoś z radnych lub gości zaproszonych 

chciałby uzyskać bardziej szczegółowe wyjaśnienia w sprawach przedstawionych w 

sprawozdaniu Wójta? 

Radny Ryszard Borowicz poprosił Wójta Jana Szewczyka o szerszą informację w sprawie 

ewentualnych ustaleń na Konwencie Starosty, Burmistrzów i Wójta Powiatu Drawskiego w 

dniu 8 grudnia 2022r. w Drawsku Pomorskim, dotyczących remontu dróg powiatowych na 

terenie Gminy Wierzchowo w 2023 roku. Radny Ryszard Borowicz poinformował, że Powiat 

Drawski w budżecie na 2023 rok na ten cel zabezpieczył 270 000,00 zł – 200,000,00 zł na 

wykonanie remontu chodnika przy drodze powiatowej 2008Z w miejscowości Świerczyna i 

70 000,00 zł na opracowanie projektu technicznego „przebudowa drogi powiatowej 2008Z 

wraz z odwodnieniem w miejscowości Świerczyna”. W związku z tym, Radny Ryszard 

Borowicz zapytał Wójta, czy te przedsięwzięcia uzgadniał z Powiatem, czy je akceptował. 

Zapytał, jakie stanowisko w tej sprawie zajął Wójt jednocześnie stwierdzając, że Powiat 

Drawski absolutnie nie wziął pod uwagę podjętych jednogłośnie przez Radę Gminy 

Wierzchowo apeli w sprawie priorytetowego remontu drogi powiatowej Wierzchowo – 

Będlino i Będlino – Sośnica. Ustalony do remontu ten odcinek drogi nie znalazł się w 

budżecie Powiatu natomiast dziwnym trafem znalazły się inne odcinki dróg nie uzgadniane z 

Radą Gminy Wierzchowo. 

Na powyższe Wójta Jan Szewczyk odpowiedział, że na Konwencie Starosty, Burmistrzów i 

Wójta w dniu 8 grudnia br. nie było dyskusji odnośnie remontu dróg powiatowych na terenie 

Gminy Wierzchowo, tyle tylko że Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku 

Pomorskim poinformował, że Powiat zamierza wyremontować chodnik oraz wykonać 

dokumentację na remont drogi powiatowej w miejscowości Świerczyna. Dyrektor ZDP 

wyprzedzająco poinformował, że Powiat zamierza złożyć wniosek o uzyskanie środków na 

przebudowę drogi Wierzchowo – Sośnica i tyle w zakresie remontu dróg było powiedziane, 

nic więcej. Wójt oznajmił, że nie zabierał głosu w tej sprawie bo uznał, że skoro Powiat 

poinformował, że zamierza wykonać remont i dokumentację, a nie powiedział przy okazji 

jakich środków zamierza to zrealizować, więc nie drążył tego tematu. Ponadto Wójt 

powiedział, że po Konwencie, w  budżecie Powiatu na 2023 rok znalazł zapisane środki na 

wykonanie remontu chodnika przy drodze powiatowej 2008Z w miejscowości Świerczyna w 

wysokości 200 000,00 zł i 70 000,00 zł na opracowanie projektu technicznego „przebudowa 

drogi powiatowej 2008Z wraz z odwodnieniem w miejscowości Świerczyna”. W związku z 

tym poprosił Skarbnika Panię Martę Chłopek o konsultacje w tej sprawie  ze Skarbnikiem 

Powiatu. Skarbnik Powiatu potwierdziła zapis tych przedsięwzięć. Wójt zapewnił, że 

poinformował Powiat, że Gmina Wierzchowo tych przedsięwzięć na dzień dzisiejszy 

kategorycznie nie deklaruje współfinansowania. Wójt powiedział, że rozmawia z Zastępcą 

Starosty na temat wprowadzenia  środków na pozyskanie dotacji na remont drogi 

Wierzchowo – Sośnica, a to otworzy pole do dyskusji na temat rozmów współfinansowania 

innych przedsięwzięć. 

Radny Ryszard Borowicz uznał odpowiedź Wójta za zadawalającą. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji w sprawie przedłożonego sprawozdania Przewodniczący obrad 

zamknął pkt 4 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 5. 

 

 

 



Ad 5 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec  poinformował, że w grudniu bieżącego roku odbyło 

się jedno posiedzenie komisji stałych Rady Gminy i było to posiedzenie wspólne, na którym 

Komisje dokonały analizy całości materiałów dotyczących projektu budżetu Gminy 

Wierzchowo na rok 2023, zaopiniowały projekty uchwał Wójta Gminy wprowadzone pod 

obrady sesji w miesiącu grudniu 2022 roku oraz przyjęły plany pracy swoich Komisji. 

Poprosił radnego Ryszarda Borowicza - Przewodniczącego komisji wiodącej tematycznie 

tego posiedzenia, tj. Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy o złożenie informacji  

z posiedzenia. 

 

Ryszard Borowicz - Przewodniczący Komisji wiodącej tematycznie, tj. Komisji Budżetu i 

Finansów przedstawił informację z posiedzenia wspólnego Komisji Budżetu i Finansów, 

Komisji Kultury, Komisji Rolnictwa i Komisji Rewizyjnej – protokół Komisji stanowi 

załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 

Ad 6 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

interpelację o następującej treści złożył radny Józef Janicki: 

„Do Wójta Gminy Wierzchowo. W imieniu własnym i mieszkańców Świerczyny zgłaszam 

potrzebę wykonania remontu drogi gminnej wraz z chodnikiem, nr działki 387/7 obręb 

Świerczyna – odcinek od drogi powiatowej 2007Z do drogi powiatowej 2008Z (od plebanii 

do pomnika i od krzyża do tej samej drogi i tym samym numerze działki). Znam możliwości 

finansowe Gminy i wiem, że ze środków własnych nie jest w stanie podjąć tego zadania, 

dlatego proszę Pana Wójta i Radę Gminy Wierzchowo żeby czyniła starania w zakresie 

pozyskania z poza budżetu Gminy i innych środków finansowych na realizację tej 

inwestycji.” 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 6 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 7. 

 

Ad 7 

 

Radny Ryszard Borowicz poinformował, że w tym miejscu zabiera głos jako sołtys Sołectwa 

Sośnica i kieruje słowa podziękowania w imieniu swoim i mieszkańców Sośnicy 

Kierownikowi i pracownikom Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wierzchowie 

za usunięcie awarii wodociągu, która nastąpiła w niedzielę 11 grudnia br. Awaria nastąpiła w 

newralgicznym miejscu, to jest na zakręcie drogi powiatowej. Spływająca woda przy 

minusowej temperaturze zamarzała, tworząc bardzo niebezpieczny odcinek drogi dla 

pojazdów. Większość prac przy usuwaniu awarii pracownicy Zakładu musieli wykonać 

ręcznie. Pomimo, że był to dzień świąteczny awaria została usunięta, a mieszkańcom 

przywrócono dostawę wody. Szczególne podziękowania Radny i zarazem Sołtys sołectwa 

Sośnica Ryszard Borowicz złożył Kierownikowi Zakładu Tomaszowi Kubickiemu, który 

osobiście nadzorował prace związane z usuwaniem awarii, a po zgłoszeniu awarii podjął 

niezwłocznie czynności związane z jej usunięciem. 

 



W tym miejscu zabrał również głos Wicewojewoda Zachodniopomorski Mateusz Wagemann. 

Oznajmił, że z pewnym podziwem przygląda się działalności samorządowej – Wójta i Rady 

Gminy Wierzchowo. Pozytywnie ocenił działalność Gminy, chociażby na podstawie, jak się 

wyraził przedstawionej sytuacji przez Radnego Ryszarda Borowicz w związku z powstałą 

awarią wodociągu. 

Wicewojewoda podziękował za zaproszenie na posiedzenie sesji. Gminę Wierzchowo 

Wicewojewoda odwiedził również z okazji przekazania sprzętu dla strażaków jednostek OSP 

Wierzchowo i OSP Świerczyna w ramach umowy na powierzenie realizacji zadań z Funduszu 

Pomocy Pokrzywdzonym oraz Pomocy Postpenitencjarnej – Funduszu Sprawiedliwości. 

Gmina Wierzchowo otrzymała środki w wysokości 30 000,00 zł. 

Wicewojewoda poinformował, że w przyszłym roku będzie możliwość wsparcia finansowego 

różnych programów pomocowych z budżetu centralnego poprzez Urząd Wojewódzki. 

 

Wobec braku dyskusji w tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Marek Mikulec 

zamknął pkt 7 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 8. 

 

Ad 8 

Ad 8.1 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec poprosił o zabranie głosu Wójta Gminy Jana 

Szewczyka na temat projektu budżetu Gminy Wierzchowo na 2023 rok. 

Wójt Jan Szewczyk zabierając głos omówił planowane wydatki na inwestycje oraz inwestycje 

już wykonane. W związku z zakończoną budową sieci kanalizacji sanitarnej dla miejscowości 

Świerczyna będziemy robić wszystko o pozyskanie środków na modernizację oczyszczalni 

ścieków w Wierzchowie, na dzień dzisiejszy chcemy opracować dokumentację. Mamy 

podpisaną umowę na budowę świetlicy w miejscowości Żabinek. Trwa realizacja remontów 

dróg gminnych w ramach Programu Polski Ład. W związku z otrzymanym wsparciem dla 

Gmin popegeerowskich z Polskiego Ładu w kwocie 1 568 000,00 zł, podpisaliśmy umowę na 

rozbudowę i przebudowę remiz strażackich OSP Świerczyna i OSP Wierzchowo. W ramach 

projektu „Dostępny samorząd – granty” Gmina Wierzchowo realizować będzie budowę 

widny przy budynku Urzędu Gminy. Po modernizacji remizy OSP w Świerczynie będą 

czynione starania o zakup wozu strażackiego dla tej jednostki. Obie jednostki będą 

wyposażone w agregaty prądotwórcze. 

Wójt Jan Szewczyk poinformował, że budżet został skonstruowany tak, żeby zapewnić 

funkcjonowanie Gminy. Gmina nasza jest jedną z niewielu Gmin, w budżecie której wskaźnik 

wydatków do ogólnego budżetu Gminy wynosi 26%. 

Wszystkie zadania i inwestycje są podejmowane i wykonywane za zgodą Rady Gminy. 

Budżet będzie realizowany zgodnie z wolą Rady Gminy, opracowany budżet jest dobry dla 

rozwoju naszej Gminy. Wójt wyraził się, że będzie stać murem za priorytetową przebudową 

drogi powiatowej Wierzchowo – Sośnica. 

 

Projekt budżetu Gminy Wierzchowo na 2023 przedstawia się następująco: 

 

1. dochody budżetu w kwocie – 28 070 606,45 zł   

 z tego: 

dochody bieżące – 22 168 470,45 zł 

dochody majątkowe – 5 902 136,00 zł 

2. wydatki budżetu w kwocie 30 517 575,75 zł 

z tego: 

wydatki bieżące -  22 690 094,75 zł 



wydatki majątkowe 7 827 481,00 zł 

3. planowany deficyt budżetu w kwocie 2 446 969,30 zł zostanie pokryty przychodami 

pochodzącymi: 

- z zaciąganych kredytów i pożyczek oraz emisji obligacji komunalnych w kwocie 

667 119,26 zł, 

- z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na realizacje 

programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych środków – 

273 986,00zł, 

- wolnych środków, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy – 1 505 864,04 zł. 

4. w budżecie tworzy się rezerwy w ogólnej kwocie 98 000,00 zł, w tym: 

1) ogólna w kwocie 40 000,00 zł 

2) celowe w kwocie 58 000,00 zł, z przeznaczeniem na realizację zadań z zakresu 

zarządzania kryzysowego.  

 

 

Ad 8.2 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwał Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie: 

a) Nr 50.131.7.2022 w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej na 2023 

rok – opinia pozytywna, 

b) Nr 50.131.8.2022 w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

ustalonego w projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok – opinia pozytywna. 

c) Nr 50.131.9.2022 w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 2023 - 2032 - opinia 

pozytywna, 

 

Opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie o projekcie budżetu Gminy 

Wierzchowo na rok 2023  stanowią odpowiednio załączniki numer 5,6 i 7 do nin. protokołu. 

 

Ad 8.3 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy Wierzchowo Ryszard Borowicz, 

który przewodniczył obradom posiedzenia wspólnego Komisji stałych Rady Gminy 

Wierzchowo w sprawie oceny projektu budżetu Gminy Wierzchowo na 2023 rok, odbytego w 

dniu 20 grudnia 2022r. poinformował, że odczytał na posiedzeniu wspólnym Komisji treści 

uchwał Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie: Nr 

50.131.7.2022 w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok, Nr 

50.131.8.2022 w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w 

projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok, Nr 50.131.9.2022 w sprawie wydania opinii o 

projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 

2023 - 2032, ponadto kserokopię treści tych uchwał otrzymali wszyscy Radni.  

Radni nie wnieśli uwag i wniosków do projektu budżetu Gminy Wierzchowo na 2023 rok i 

pozytywnie zaopiniowali: 

- projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2023-2032 wraz z autopoprawką - druk nr 305 – 13 głosami „za”, przy 0 

głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

-  projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2023 – druk nr 

306 – 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 

Protokół Komisji z posiedzenia wspólnego, zawierający opinię w sprawie projektu budżetu 

Gminy Wierzchowo na 2023 rok stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 



 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec otworzył dyskusję. 

Brak dyskusji. 

 

Ad 8.4.1 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec przypomniał, że Wójt Gminy Wierzchowo 

wprowadził autopoprawkę do projektu uchwały Rady Gminy Wierzchowo w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 2023 – 2032 – druk nr 305, 

stanowiącą załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

Następnie, wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2023 – 2032  wraz z autopoprawką – druk nr 305. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

LI/302/2022 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 

2023 – 2032 wraz z autopoprawką – która stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

 

Ad 8.4.2 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec poinformował, że Wójt Gminy Wierzchowo 

wprowadził autopoprawkę do projektu uchwały Rady Gminy Wierzchowo w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2023 – druk nr 306, stanowiącą załącznik nr 

10 do nin. protokołu. 

Następnie, wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2023  

wraz z autopoprawką – druk nr 306. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

LI/303/2020 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2023 wraz z 

autopoprawką – która stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 8 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 9. 

 

Ad 9 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poddał kolejno pod głosowanie następujące projekty 

uchwał: 

 

1) w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo – druk 

nr 307. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr LI/304/2022 w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji stałych Rady 

Gminy Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

 

2) w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Wierzchowo – druk nr 308. 



Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr LI/305/202 w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchowo  – która stanowi załącznik nr 13 do nin. 

protokołu. 

 

3) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2022 – druk nr 309. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr LI/306/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 

2022 – która stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

 

4) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 

2022-2032 – druk nr 310. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr LI/307/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wierzchowo na lata 2022-2032 – która stanowi załącznik nr 15 do nin. 

protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 9 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 10. 

 

Ad 10 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec odczytał treść odpowiedzi na zgłoszone w poprzednim 

okresie przez radnych interpelacje: 

1. Odpowiedź Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim na interpelację 

radnego Ireneusza Junga w sprawie usytuowania przejścia dla pieszych na wjeździe do 

miejscowości Osiek Drawski od strony Złocieńca – odpowiedź negatywna. 

2. Odpowiedź Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim na interpelację radnej 

Grażyny Gucze w sprawie wycinki krzaków w pasie drogowym drogi Wierzchowo-

Żeńsko przy posesji nr 7 w miejscowości Żabin – odpowiedź pozytywna. 

3. Odpowiedź Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim na interpelację radnej 

Doroty Sobczak w sprawie wycinki  4 sztuk drzew w miejscowości Nowe Laski – 

odpowiedź negatywna w stosunku do 2 sztuk drzew. 

4. Odpowiedź Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim na interpelację 

radnego Piotra Gumnego w sprawie wycinki  3 sztuk drzew w miejscowości w 

miejscowości Świerczyna w okolicy pomnika – odpowiedź negatywna. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął pkt 10 porządku obrad  

i przystąpił do realizacji pkt 11. 

 

Ad 11 
 

Wójt Gminy Jan Szewczyk podziękował radnym za uchwalony w przedstawionej wersji 

budżet Gminy Wierzchowo na rok 2023. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec wspólnie z Wójtem Janem Szewczykiem 

złożyli życzenia na 2023 rok. 



 

Przewodniczący Rady zamknął pkt 11 porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 12. 

 

Ad 12 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec  

o godz. 13
01

 zamknął obrady LI sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

    Marek Mikulec 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Podpis protokolanta: 

…………………… 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji oraz przebieg głosowania  

w formie wydruku z urządzenia rejestrującego głosowania. 

 


